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Brugerrådets indstilling til ØPU / Byråd vedr. fiberstrategi: 

Brugerrådet er overordnet enig i forslaget til fiberstrategi for 
Ishøj Kommunes. 

Brugerrådet foreslår følgende konkrete ændringer i forslaget:  
• I afsnittet om passiv infrastruktur bør indføjes at borgernes og virksomheders 

brug af kommunalt ejede tomrør til fiberforbindelser sker på lejebasis. 

• I afsnittet om fremtidssikre institutioner bør byrådet forholde sig til, om arbejdet 
med udrulning af fiber skal prioriteres op. 

• Afsnittet ”Salg af Ishøj Fællesantenne” bør ændres til ”Afhændelse af Ishøj 
Fællesantenne”. Der er endnu ikke taget stilling til, hvordan afhændelse skal ske, 
eller om Ishøj Fællesantenne skal lukkes, når fiber er rullet ud på alle adresser. 

• Afsnittet om ”blinde pletter” bør ikke fokusere på konkrete løsninger i en 
strategi. Det kan begrænse kreativiteten. 

• I afsnittet om at afsætte et årsværk bør peges på en længere tidshorisont. 

 
 


